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استاندار هرمزگان خبر داد:   

مهدی دوستی در نشست با محمد چهاردولی رییس 
دانشگاه صنعت نفت و مدیران این دانشگاه، اظهار کرد: 
هرمزگان استانی کاملا نفتی بوده، از این رو لازم است 
ظرفیت آموزش عالی صنعت نفت نیز در استان باتوجه 
به اهمیتی که تربیت نیروی انسانی متخصص دارد، ایجاد 

شود.
وی تصریح کرد: آمادگی کامل داریم مقدمات احداث 
دانشــکده تخصصی صنعت نفــت را در هرمزگان و 
بندرعبــاس ایجاد کنیم و نهایت همــکاری را در این 

حوزه داشته باشیم.
دوســتی تصریح کرد: استان هرمزگان در حال حاضر 
قطب پالایشــی کشور است و با احتساب پروژه هایی 
که آغاز شده است، حدود ۲ میلیون ظرفیت پالایشی در 
آینده خواهد داشت و در حال حاضر ۹۰۵ هزار بشکه 
ظرفیت پالایشــی جدید در دست ایجاد است و شرق 
هرمزگان به یکی قطب های پالایشی تبدیل خواهد شد.

وی ادامه داد: عمده پتروشیمی های استان نیز در غرب 
هرمزگان تعریف شده که یکی از پتروشیمی های این 
منطقه درحال حاضر ۲۰ درصد پیشرفت فیزیکی دارد؛ 
ضمن اینکه مقدمات احداث پتروشیمی هایی در میناب، 

سیریک و جاسک نیز در حال فراهم شدن است .
استاندار هرمزگان خاطرنشان کرد: با طرح مسئله توسط 
رهبر معظم انقلاب اسلامی مبنی بر حرکت به سمت 
آموزش هــای مهارت محور، این مهم در هرمزگان در 
دستورکار قرار گرفت و چندین هنرستان تخصصی از 

جمله در حوزه نفت در استان تاسیس شد.
وی ابــراز کرد: در حال حاضر هنرســتان تخصصی 
پالایــش در بندرعباس در حال فعالیت اســت و در 
صورتی دانشگاه نفت انتظارات از استان برای تاسیس 
دانشــکده در بندرعباس را مشــخص کند به سرعت 

پیگیری و موارد مورد نظر را تامین خواهیم کرد.
اســتاندار هرمزگان خاطرنشان کرد: علاقه مند هستیم 
که بخش دریایی دانشــگاه های مطرح کشوری را به 
هرمــزگان منتقل کنیم و پیشــنهاد آن را به وزیر علوم 

داده ایم که درحال جمع بندی موضوع هستند.
دوستی همچنین با اشاره به طرح های توسعه صنعت 
نفت در استان و چشم انداز پیش روی هرمزگان، گفت: 
احداث بیمارســتان صنعت نفت در استان ضروری 

است.
رییس دانشگاه صنعت نفت نیز در این نشست با بیان 
اینکه تاسیس دانشکده نفت نیاز به مجوز شورای عالی 
گسترش و تصویب هیات امنای دانشگاه دارد، گفت: 
مباحــث مربوط به مجوز را در ســطح ملی پیگیری 
خواهیم کرد اما انتظار مساعدت های ویژه از مجموعه 

مدیریتی استان داریم.
محمد چهار دولی افزود: تاسیس دانشکده نفت می تواند 
به تکمیل زنجیره و اکوسیستم صنعت نفت در استان 
کمک کند و آمادگی داریم با درنظر گرفتن محلی برای 
تدریس، پذیرش دانشــجو در اســتان را آغاز کنیم تا 

احداث ساختمان اصلی دانشکده آغاز شود.
بستر تاسیس دانشکده صنعت نفت در بندرعباس فراهم 

است
دوستی در نشســت با سرپرست سازمان بهداشت و 
درمان صنعت نفــت که با حضور احمد مرادی نایب  
رییس کمیســیون انرژی برگزار شد، اظهار کرد: پایه 
شکل گیری شهر آبادان و زیرساخت های آن و از جمله 
درمان، پالایشگاه آبادان بود و درحال حاضر هرمزگان 

چند برابر آن دارای ظرفیت است.

وی بیان کرد: ظرفیت های نفتی استان موجب شده است 
که هرمزگان به یکی از اصلی ترین کانون های جمعیتی 
فعالیت های حوزه نفت تبدیل شود، از این رو می طلبد 
در توسعه زیرساخت های استان به ویژه زیرساخت های 

درمانی نیز مشارکت داشته باشد.
نماینده عالی دولت در استان هرمزگان ابراز کرد: سرانه 
تخت بیمارســتانی در کشــور ۱.۷ بوده، در حالی که 
ســرانه هرمزگان در حال حاضر ۱.۳ است و اگر سرانه 
تخت های نظامی را از آن کم کنیم به هفت دهم تقلیل 
خواهد یافت و بیمارستان هایی نیز که در دست احداث 

داریم نمی تواند این کمبودها را جبران کند.
دوســتی تاکیدکرد: انتظار داریم مجموعه بهداشت و 
درمان وزارت نفت در بندرعباس احداث بیمارستانی را 
آغاز کند چرا که به شدت به این بیمارستان نیاز داریم و 
بیمارستان های استان پاسخگوی نیازهای درمانی استان 
و حوادث و سوانح از جمله سوانح حوزه نفت نیستند.

سرپرست سازمان بهداشت و درمان صنعت نفت نیز 
تاکیدکرد: با احداث بیمارستان در قالب مسئولیت های 
اجتماعی مخالفتی نداریم و لازم است نظر مقام عالی 

وزارت نفت نیز جلب شود.
ســید علی جزایری تهرانی عنوان کرد: محلی که برای 
تاســیس بیمارســتان صنعت نفت در بندرعباس در 
نظر گرفته شــده است مکانی مطلوب است و حداکثر 

همکاری را جهت ایجاد آن خواهیم داشت.

فراهم سازی بستر تاسیس دانشکده صنعت نفت
 در بندرعباس  

        اقتصاد کیش -    استاندار هرمزگان 
از فراهم کردن مقدمات تاسیس دانشکده 

صنعت نفت در بندرعباس خبر داد.

 

اقتصاد کیش -    رئیس جهاد دانشگاهی استان هرمزگان از برگزاری رویداد دانش آموزی 
حل مسأله صنعت با همکاری شرکت فولاد هرمزگان در آذر ماه امسال خبر داد و گفت: 
این شرکت می تواند الگویی برای صنایع استان در راستای تعادل با مجموعه های علمی 

و پژوهش و مسؤولیت های اجتماعی باشد.
احمد زاهری به اهداف و مزایای برگزاری رویدادهای دانش آموزی و حل مسأله صنعت 
اشاره کرد و افزود: هدف از برگزاری این رویداد ارائه مطالب آموزشی مرتبط با حوزه 
کارآفرینی و ایجاد بســتری مناســب برای جذب و ارائه ایده ها و طرح های نوآورانه 
دانش آموزان، دانشجویان، دانش آموختگان دانشگاه ها، کارآفرینان و صاحبان ایده های 

کسب و کار است.
وی اظهار کرد: ایده ها و تیم های برتر این روایدادها علاوه بر تقدیر و کســب جوایز 
مادی، از اولویت بررســی امکان جذب در مراکز رشــد و مرکز نوآوری و شتاب دهی 
و شــروع کسب و کار نوپای خود، ارائه خدمات پشتیبانی و تجاری سازی محصول، 
مشاوره و آماده سازی جذب سرمایه گذاران و ... برخوردار خواهند شد. هدف اصلی 
این رویدادها، تجربه عملی و آشنایی با فرآیند ایده پردازی صحیح، ارزیابی ایده و ارائه 

آن در حوزه کارآفرینی و کسب و کار است.
او به مزایای برگزاری این رویداد برای شرکت کنندگان اشاره و بیان کرد: در این رویداد، 
دانش آموزان از مزایایی مانند آشنایی با مفاهیم اولیه کسب و کارهای نوپا )استارتاپ ها( 
و کارآفرینی، آشنایی و تجربه فرآیند ایده پردازی برای کسب و کارهای نوپا و نوآوری 
در حوزه کسب و کار، آشنایی با اصول اولیه ارزیابی ایده، بازارسنجی و طراحی یک ایده 
متناسب با بازار و نیازهای مشتری، تجربه ارائه تأثیرگذار ایده به سرمایه گذاران و داروان، 
تجربه یک کار تیمی و آموزش مفاهیم اولیه آن و راه اندازی کسب و کارهای جدید مبتنی 

بر راه اندازی شرکت ها و تعاونی های دانش بنیان بهره مند خواهند شد.
رئیس جهاد دانشــگاهی هرمزگان با اشــاره به زمینه ها و موضوع های مورد توجه در 
برگزاری رویدادهای دانش آموزی و حل مســأله صنعت، گفــت: در این رویداد به 
موضوعاتی مانند مکانیک و ساخت، برق و ابزار دقیق، متالوژی و صنایع فلزی، بهداشت 
و ایمنی محیط زیست، کامپیوتر و IT، تأسیسات و آزمایشگاه و کنترل کیفیت پرداخته 

خواهد شد.
وی با بیان اینکه شناسایی اکوسیستم کارآفرینی و زیرساخت های اصلی اولین گام در 
فرآیند تجاری سازی است، افزود: این اکوسیستم شامل جذب و شناسایی دانش آموزان 
صاحب ایده، علاقه مندان به ایده پردازی و کارآفرینی، مربیان و مشاوران، سرمایه گذاران، 
استارتاپ ها، ســازمان ها، ارگان ها و نهادهای حامی و تسهیل کننده، شتاب دهنده ها، 
پارک ها و مراکز رشد و علاقه مند به انواع سرمایه گذاری روی ایده ها و استارتاپ هاست.
زاهری تاکید کرد: مجموعه رویدادهایی که در این مرحله برگزار می شوند رویدادهای 
کوتاه مدت )کمتر از یک روز( و انگیزشی اند و بستری برای شبکه سازی، انتقال تجربه ها 
و توسعه ارتباطات حرفه ای هستند. شرکت کنندگان با حضور در چنین رویدادهایی 
فرصت شبکه ســازی و یادگیری به دســت می آورند و اطلاعات خود را با دیگران به 
اشتراک می گذارند. وی به برگزاری دورهمی ها )کافه کارآفرینی( با محوریت صنعت 
زیر مجموعه این رویداد اشاره کرد و افزود: هر دورهمی با یک موضوع خاص و متفاوت 
و با دعوت از افراد صاحب نظر و کارآفرینان موفق در حوزه صنعت برگزار می شود. این 
رویدادها فرصتی برای دانش آموزان، کارآفرینان و ... است که به شبکه سازی، تبادل نظر 

و یادگیری از یکدیگر بپردازند.
رئیس جهاد دانشگاهی استان هرمزگان تاکید کرد: گسترش فرهنگ نوآوری، خلاقیت 
و کارآفرینی در فضاهایی مانند مدارس، دانشگاه ها و مراکز نوآوری و ایجاد فرصت 
مناسب برای افراد خلاق در بیان ایده و انتقال آن به دیگران در محیطی دوستانه از جمله 

اهداف برگزاری این رویدادهاست.
او برگزاری تور فناوری را از دیگر برنامه های این رویداد دانست و اضافه کرد: این تور 
برای بازدید حضوری دانش آموزان از صنایع و مسائلی است که دانش آموزان در راستای 

آن باید ایده پردازی کنند.

رئیس جهاد دانشگاهی استان هرمزگان اعلام کرد: 

برگزاری رویداد »حل مسأله صنعت«
 با همکاری شرکت فولاد هرمزگان

اقتصاد کیش -    رییس سازمان جهادکشاورزی هرمزگان، از پایان یافتن ۷۰ درصد 
رفع تداخلات اراضی کشاورزی استان خبر داد و گفت: روند رفع تداخلات اراضی با 

سرعت و جدیت در هرمزگان ادامه دارد.
عباس مویدی در نشست رفع تداخلات اراضی کشاورزی استان هرمزگان با اشاره به 
اینکه تثبیت مالکیت اراضی کشاورزی در راستای توسعه تولید در بخش کشاورزی 
اســت، افزود: تا پایان ســال جاری، بیش از ۳۰ هزار هکتار از اراضی کشاورزی استان 

تثبیت می شود.
وی هدف اصلی رفع تداخلات اراضی کشاورزی را رفع مشکلات کشاورزان و سنددار 
شدن اراضی کشاورزی عنوان و بیان کرد: با اجرای این طرح، اختلاف بین کشاورزان و 

دولت رفع و با اجرای عدالت و افزایش تولید به کشاورزان کمک شود.
مدیر امور اراضی جهادکشاورزی هرمزگان نیز در این نشست با بیان اینکه تاکنون بیش 
از یک میلیون و ۳۰ هزار هکتار از اراضی کشاورزی استان بررسی شده است، گفت: از 
این میزان، حدود ۶۹ هزار هکتار )معادل ۶۱ درصد( از اراضی به صورت غیرملی تثبیت 

و امکان صدور اسناد برای اشخاص فراهم شده است.
منصور شفیعی با اشاره به اینکه استان هرمزگان جز استان های پیشرو در تعیین تکلیف 
و رفع تداخلات اراضی کشور است، اظهار کرد: با تثبیت اراضی کشاورزی، زمینه برای 

افزایش بهره وری و تولید محصولات کشاورزی فراهم می شود.
در این نشســت که با حضور مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری هرمزگان و دیگر 
اعضا برگزار شد،تعداد ۱۰ پلاک از اراضی ملی کشاورزی شهرستان های بندرلنگه، 
میناب و بندرعباس مورد بررسی قرار گرفت که از این تعداد هفت پلاک به مساحت 
۲۷ هزار و ۱۵۵ هکتار مصوب شــد و تعداد ســه پلاک نیز برای بررســی بیشتر از 

دستورکار خارج شد.

رییس سازمان جهادکشاورزی هرمزگان:

 ۷۰ درصد اراضی کشاورزی هرمزگان 
رفع تداخل شد

اقتصاد کیش -  فرماندار بستک گفت: حفاری های سطح شهرها و روستاها باید توسط 
دستگاههای مجری ترمیم شود.

محمد جلالی با اشــاره به اهمیت تعامل بین بخشــی دســتگاه ها، اظهار کرد: باید با 
برنامه ریزی منســجم و قبلی نســبت به اجرای پروژه های عمرانی و حفر کانال ها در 
سطح شهرها و روستاها انجام شود.  وی عنوان کرد: با توجه به شروع فصل بارندگی 
و جهت تسهیل در تردد وسایل نقلیه، پیشگیری از حوادث و سوانح  و هم چنین رفاه 
حال شهروندان، حفاری های سطح شهرها و روستاها باید توسط دستگاه های مجری 
در اســرع وقت ترمیم شود. فرماندار بستک خاطرنشان کرد: رفاه حال مردم و جلب 
رضایتمندی عموم مردم از مهم ترین اهداف دولت سیزدهم است که حفاری و عدم 

ترمیم در دراز مدت باعث بروز نارضایتی هایی شده است که باید ترمیم شود.

فرماندار بستک تأکیدکرد:

حفاری های سطح "بستک" باید توسط 
دستگاه های مجری ترمیم شود

اقتصاد کیش -      شــهردار قشــم گفت: سالن چند منظوره این شهرداری در راستای 
بازآفرینی بافت فرســوده شهر قشم با ۲۵ درصد پیشرفت فیزیکی در دست ساخت 

است.
میــرداد میــردادی در جریان بازدید از این طرح عمرانی افزود: این طرح که با حضور 
اســتاندار هرمزگان کلنگ زنی شده اکنون به پیشرفت فیزیکی ۲۵ درصدی رسیده و 

عملیات زیرسازی و اجرای فونداسیون آن پایان یافته است.
وی ادامه داد: ســاخت این ســالن ورزشی با اعتبار ۲۱۸ میلیارد و ۸۹۲ میلیون ریال در 

زمینی به مساحت یکهزار و ۱۰۰ مترمربع در حال انجام است.
شهردار قشم توضیح داد: بر اساس برآوردهای فنی صورت گرفته این طرح در نیمه 

نخست سال آینده به بهره برداری خواهد رسید.
میردادی اضافه کرد: شهرداری قشم امسال ۲۴ طرح عمران شهری را با اعتبار سیزده 

بیلیون ریال )۱۳۰ میلیارد تومان( در دستور کار دارد.
دور جدید نهضت آسفالت در قشم آغاز شد

وی از آغاز دور جدید نهضت آسفالت در شهر قشم با اعتبار ۳۰۰ میلیارد ریال خبر داد 
و گفت: سال گذشته در راستای اجرای نهضت آسفالت در قشم، ۶۰ هزار مترمربع از 

معابر شهر با اعتبار ۱۵۰ میلیارد ریال بهسازی و آسفالت شد.
وی افزود: امسال نیز ۱۲۰ هزار مترمربع از معابر قشم با اعتبار ۳۰۰ میلیارد ریال از محل 

منابع درآمدی شهرداری و اعتبارات یارانه ای سازمان شهرداری ها آسفالت می شود.
شهردار قشم تصریح کرد: ۲۱ محله تحت پوشش این طرح قرار می گیرد و علاوه بر این 

محلات، معابر برخی از بلوارهای اصلی شهر نیز بهسازی می شود.
وی با اشاره به اینکه اجرای ۱۲۰ هزار مترمربع آسفالت در قشم در قالب ۲ قرارداد تا 
پایان امسال اجرا خواهد شد، بیان کرد: در دور جدید آسفالت شهر قشم ۳۳ هزار و ۳۰۰ 

مترمربع از معابر با اعتبار ۳۰۰ میلیارد ریال آسفالت خواهد شد.

شهردار قشم:

سالن ورزشی شهرداری قشم با
 ۲۵ درصد پیشرفت در حال ساخت است

اقتصاد کیش -    رئیس جهاد دانشــگاهی هرمزگان گفت: جهاد دانشگاهی به دلیل 
ساختار چابک و فاقد بروکراسی زاید خود در بسیاری از حوزه ها همراه و همکار نظام 

پرستاری خواهد بود.
احمد زاهری، در دیدار با رئیس ســازمان نظام پرســتاری استان هرمزگان که در دفتر 
رئیس جهاد دانشگاهی استان هرمزگان برگزار شد، با بیان اینکه جهاد دانشگاهی دارای 
ویژگی هایی است که باعث پویا بودنش شده، اظهار کرد: یکی از این ویژگی ها خود 
اتکایی و عدم وابستگی به درآمد نفتی است. این امر نشان دهنده ساختار مساله محور 

این مجموعه است.
وی، مبنای فعالیت های جهاد دانشگاهی را استقلال مالی دانست و عنوان کرد: روح 
حاکم بر همه فعالیت های جهاد دانشــگاهی فرهنگ است؛ چرا که تمام فعالیت های 
فرهنگی برای بهتر شدن حال جامعه است و برای تحقق این هدف از توانمندی های 
جوانان استفاده خواهد شد. رئیس جهاد دانشگاهی استان هرمزگان، با اشاره به تعامل 
و همکاری های دو جانبه و مثبت بین جهاد دانشگاهی با بخش های مختلف سازمان 
نظام پرستاری استان در دوره های مختلف، عنوان کرد: جهاد دانشگاهی به دلیل ساختار 
چابک و فاقد بروکراسی زاید خود در بسیاری از حوزه ها همراه و همکار نظام پرستاری 

خواهد بود.
زاهری به مجوزهای ویژه و ظرفیت های آموزشی جهاد دانشگاهی اشاره کرد و گفت: 
این آمادگی در جهاد دانشگاهی وجود دارد که دوره های آموزشی تخصصی و کوتاه 
مدت مورد نیاز پرستاران با همکاری و هماهنگی نظام پرستاری استان به طور هدفمند 

برگزار شود.
با همکاری جهاد دانشگاهی می توان برای تقویت مهارت پرستاران گام برداشت

روح الله سرانجام، مسئول کمیته حقوقی سازمان نظام پرستاری استان هرمزگان نیز در 
این نشست گفت: با کمک جهاد دانشگاهی می توان کارهای مشترکی جهت بازآموزی 

و افزایش مهارت های پرستاران انجام داد.
وی در ادامه از گسترش فعالیت ها و ارائه خدمات بیشتر توسط جهاد دانشگاهی استقبال 
کرد و عنوان کرد: هر دستگاهی باید کاری که از دستش بر می آید برای خدمت به مردم و 
تعالی نظام مقدس جمهوری اسلامی انجام دهد و ما هم در این مسیر همراه شما هستیم.

در این دیدار بر همکاری های مشــترک بین جهاد دانشگاهی و نظام پرستاری استان 
هرمزگان در قالب انعقاد تفاهم نامه های مختلف در حوزه های آموزشی، پژوهشی و 

فرهنگی تاکید شد.

رئیس جهاد دانشگاهی هرمزگان:

جهاد دانشگاهی هرمزگان همراه
 و همکار نظام پرستاری خواهد بود

اقتصاد کیش -   مدیر ژئوپارک جهانی قشم از بیان 
تجربیات و پتانســیل های ژئوپارک جهانی قشم به 
عنوان راهنمای ژئوپارک خوون کین کشــور تایلند 
جهت پیوستن به شبکه ژئوپارک های جهانی خبر داد.

سجاد اشگرف با اعلام این خبر گفت: علیرضا امری 
کاظمی، مشاور ژئوپارک جهانی قشم و عضو شورای 
راهبردی شــبکه ژئوپارک های جهانی یونسکو در 
سمینار آنالیز اهمیت زمین شناسی و توسعه ژئوسایت 
هــا با اســتفاده از رویکــرد کلان در ژئوپارک های 
کالاسین، خووان کین و پنج منطقه علاقه مند به ثبت 
ژئوپارک در کشــور تایلند بعنوان یکی از سخنرانان 
اصلي و کلیدی بــه بیان تجربیات ژئوپارک جهانی 

قشم پرداخت.
اشــگرف ادامه داد: با توجه به اینکه ژئوپارک خوون 
کین در کشــور تایلند درصدد پیوســتن به شــبکه 
ژئوپارک های جهانی یونسکو است، بیان تجربیات و 
پتانسیل های ژئوپارک جهانی قشم به عنوان راهنمای 

این مسیر، موثر واقع شد.

مدیر ژئوپارک جهانی قشم خاطرنشان کرد: ژئوپارک 
جهانی قشــم به  واســطه قدمت، جاذبه های زمین 
شناسی و همچنین تجربیات موفق به  ویژه در حوزه 

جلب مشــارکت و همراهی جامعــه محلی مورد 
استقبال برگزارکنندگان این سمینار در کشور تایلند 

قرار گرفت.

استفاده از تجربه ژئوپارک جهانی قشم 
برای ثبت ژئوپارک در تایلند

مدیر ژئوپارک جهانی قشم خبر داد؛

اقتصاد کیش -    مدیر گروه بهره برداری و نگهداری از تاسیسات آبی شرکت آب 
منطقه ای هرمزگان گفت: درپی بارندگی های چند روز اخیر، ۲ میلیون مترمکعب روان 

آب وارد سد شمیل و نیان بندرعباس شد.
نظام الدین قریشی با اعلام این خبر به رسانه ها افزود: سد جگین در شهرستان بشاگرد 
۲۱۰ میلیون مترمکعب ظرفیت دارد که براســاس آخرین گزارش های دریافتی در 
بارندگی های اخیر، ۲۰۰ هزار مترمکعب به ذخیره آب  این سد افزوده شد وهم اکنون 

از نظر ذخیره وضعیت نسبت خوبی دارد.
وی بیان کرد: طی بارندگی های اخیر سدهای استقلال و سرنی در شهرستان میناب 

ذخیره آبی نداشتند و تغییری در ذخیره این سدها نیز ایجاد نشده است.
مدیر گروه بهره برداری و نگهداری از تاسیسات آبی شرکت آب منطقه ای هرمزگان 
اظهار کرد: پنج سد بزرگ و مهم استان که به طور تقریبی ظرفیت آن ها خالی شده، در 
بارندگی های پیش روی آماده آبگیری هستند. قریشی یادآورشد: پنج سد بزرگ و مهم 
استان هرمزگان باتوجه به اینکه همچنان ظرفیت ذخیره آب آن ها تکمیل نشده است، در 
بارندگی های پیش رو در روزهای پایانی پاییز و همچنین زمستان آماده آبگیری هستند. 
وی ادامه داد: باتوجه به اینکه این بارش ها مقطعی بوده و به صورت ملی در یک دوران 
گذر خشکسالی قرار داریم؛ مردم باید الگوی مصرف در حوزه آب را رعایت کرده و 

از مصرف بی رویه آب پرهیز کنند.
ظرفیت سد استقلال میناب ۲۴۰ میلیون مترمکعب، سد سرنی ۶۱ میلیون مترمکعب، 

سد شمیل و نیان ۹۸ میلیون مترمکعب و سد جگین ۲۱۰ میلیون مترمکعب است.

۲میلیون مترمکعب آب روانه سد شمیل هرمزگان شد
مدیر گروه بهره برداری شرکت آب منطقه ای هرمزگان:


